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Protokół Nr XXX.2017 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 marca 2017 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:10                                                             czas zakończenia: 15:10 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 marca 2017 r. o godz. 13.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 9 radnych, (nieobecni Radna Dorota Chojna, Radna 

Gabriela Danelska, Radny Adam Doliński, Radna Agnieszka Kleczewska, Radny Wiesław 

Matusak, Radny Michał Ligocki). 

 

Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Panią Wójt Ewę Dąbską, Zastępcę 

Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych, zaproszonych gości, Starostę Nowodworskiego 

Pana Zbigniewa Ptaka, Dyrektorów szkół, Dyrektora GOK, mieszkańców, sołtysów, 

pracowników urzędu. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego 

Zygmunta Flejszar, który wyraził zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad XXX Sesji Rady Gminy Stegna : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy  

o pracy miedzy sesjami. 

8. Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy 

Stegna. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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9.1. wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 406 położonej w m. Mikoszewo na okres 

10 lat w trybie bezprzetargowym; 

9.2. wyrażenia zgody na przejęcie udziału w prawie własności działki gruntu 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym w miejscowości 

Niedźwiedziówka; 

9.3. wyrażenia zgody na przejęcie działki gruntu zabudowanej budynkiem w 

miejscowości Wybicko; 

9.4. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 647/1 położonej 

w miejscowości Jantar w drodze bezprzetargowej na rzecz jej współużytkowników 

wieczystych; 

9.5. udzielenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części działki nr 1223/7, 

1/10 i 1223/3 stanowiących plaże i bulwary na terenie Gminy Stegna; 

9.6. odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa; 

9.7. zmiany uchwały Nr XXV/186/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 27 października 

2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2017 r.; 

9.8. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017; 

9.9. zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030; 

9.10. określenia kryteriów naboru do klas I szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Stegna, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz 

o określeniu dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów; 

9.11. określenia kryteriów drugiego postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Stegna i dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz 

o przyznaniu każdemu kryterium określonej liczby punktów; 

9.12. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna – stan Radnych 10. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w wyniku podziału Sołectwa Dworek-

Niedźwiedzica na dwa odrębne Sołectwa Wybicko oraz Dworek – Niedźwiedzica odbyły się 

wybory sołtysów w tych jednostkach. Sołtysem Wybicka został Pan Robert Gul, natomiast 

Sołtysem Sołectwa Dworek – Niedźwiedzica Pani Małgorzata Borowiec. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXIX Sesji Rady Gminy. Zapytała czy są jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 10 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXIX.2017 głosowało 10 radnych. 
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Ad. Pkt. Nr 5. 

 

Interpelacje pisemne: 

 

Radna Magdalena Haftkowska – prośba o przeniesienie płyt betonowych na ulicę Zielną i 

Zieloną celem utwardzenia nawierzchni i poprawy estetyki – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Bogumiła Duraj – dotyczy remontu drogi powiatowej Nr 2329G – stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Na obrady dołączyła Radna Gabriela Danelska – stan Radnych 11. 

 

Ad. Pkt. Nr 6. 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 28.02.2017 r. – 29.03.2017r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski :  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad XXX Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w XXIX Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Udział w rozprawie sądowej dotyczącej zejść przyplażowych; 

3. Zorganizowanie wyborów sołtysa oraz rady sołeckiej sołectwa Dworek. Sołtysem 

Sołectwa Dworek została Pani Małgorzata Borowiec; 

4. Zorganizowanie wyborów sołtysa oraz rady sołeckiej sołectwa Wybicko. Sołtysem 

Sołectwa Wybicko został Pan Robert Gul; 

5. Zorganizowanie przetargu na sprzedaż działek gminnych; 

6. Podpisywanie aktów notarialnych zbywanych działek; 

7. Spotkanie ze Starostą Nowodworskim w sprawie przekopu Mierzei; 

8. Spotkanie z ekspertem w sprawie aktualizacji uchwał i stawek za odbiór odpadów stałych 

w związku z nowelizacją ustawy o odpadach, która ma wejść w życie od 1 lipca bieżącego 

roku; 

9. Spotkanie z Prezesem Przedsiębiorstwa Komunalnego Mierzeja Sp. z o.o. w sprawie 

zadań inwestycyjnych budowy ulic Grunwaldzkiej i Polnej w zakresie infrastruktury 

podziemnej; 

10. Spotkanie w sprawie funkcjonowania spółki „Pętla Żuławska” w Nowym Dworze Gd.; 

11. Spotkanie z dyrektorami szkół, Gminnego Ośrodka Kultury oraz kierownikiem 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie realizacji programu społecznego; 

12. Spotkanie ze Stowarzyszeniem „Przystań Mikoszewo-Ujście Wisły” w sprawie 

dzierżawy działki przy promie; 

13. Spotkanie z konsorcjum realizującym usługę odbioru odpadów stałych w sprawie 

przygotowania firm do zmiany ustawy śmieciowej; 

14. Spotkanie z strażakami OSP Drewnica; 

15. Udział w posiedzeniu Komisji ds. Społecznych Rady Gminy; 

16. Udział w rozprawie sądowej w sprawie samowoli budowlanych w roku 2016; 

17. Udział w Turnieju Wiedzy Pożarniczej zorganizowanej w Zespole Szkół w Tujsk; 



5 

 

18. Spotkanie z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Gdańsku w sprawie 

zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Stegna; 

19. Spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku w sprawie inwestycji 

przewidzianych w roku bieżącym na drogach 501 i 502 w gminie Stegna oraz bieżącego 

utrzymania; 

20. Udział w spotkaniu zorganizowanym przez Dyrektora  Zespołu Szkół w Stegnie z 

przedstawicielem Ambasady Amerykańskiej oraz żołnierzami; 

21. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie przygotowania placówek do zmian 

oświatowych zgodnie z podjętą uchwałą Rady Gminy; 

22. Spotkanie z sołtysami w sprawie funduszy sołeckich i bieżącego funkcjonowania gminy; 

23. Spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa oraz Marszałkiem 

Województwa Pomorskiego zorganizowanym przez Starostę Nowodworskiego; 

24. Spotkanie ze strażakami OSP Mikoszewo; 

25. Podpisanie umowy z Wojewodą Pomorskim na realizację budowy ul. Grunwaldzkiej w 

Stegnie; 

26. Spotkanie z Burmistrzem Miasta Kępice w sprawie funkcjonowania i zadań 

realizowanych przez Spółdzielnię Socjalną „Razem”; 

27. Wręczenie medali za wieloletnie pożycie małżeńskie dla Państwa Gierszewskich z 

Przemysławia; 

28. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie realizacji projektu „Szkoła Talentów” i 

rekrutacji  nauczycieli; 

29. Spotkanie ze strażakami OSP Chełmek Osada; 

30. Udzielanie wyjaśnień podczas posiedzenia Komisji ds. Społecznych Rady Gminy; 

31. Spotkanie z firmą realizującą pielęgnację i wycinkę drzew na terenie gminy; 

32. Spotkanie z Prezesem Partnera Projektu w ramach realizacji zadania „Szkoła Talentów”; 

33. Udział w posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Gminy; 

34. Udział w posiedzeniu Gminnej Rady Oświatowej w sprawie opiniowania projektów 

uchwał dotyczących oświaty. 

 

Radna Brygida Drągowska poprosiła o rozszerzenie punktu dotyczącego udziału w 

rozprawie sądowej dotyczącej zejść przyplażowych. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, iż sprawa ta dotyczy umowy na wykonanie 

dokumentacji, która zawarta była 2 lata temu. Wykonawca nie wywiązał się z niej, nałożona 

została kara i sprawa trafiła do Sądu. 

 

Radna Gabriela Danelska jak wyglądało spotkanie ze Stowarzyszeniem „Przystań 

Mikoszewo-Ujście Wisły” w sprawie dzierżawy działki. Przygotowana została uchwała, nie 

zawiera ona załączników, nie wie co stowarzyszenie tam planuje zrobić przez okres 10 lat. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odpowiedział, że w związku z remontem śluzy w 

Przegalinie stowarzyszenie planuje przygotować stanowiska do cumowania jednostek 

pływających, jak również w zaopatrzenie ich w kosze, toalety, jak również promocję Gminy 

Stegna poprzez postawienie kilku banerów. Jest to teren często uczęszczany w okresie letnim 

i warto by było wykorzystać go jako tą ostatnią bramę Gminy Stegna. 

 

Radna Gabriela Danelska czy stowarzyszenie przedstawiło jakiś projekt. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że wstępna koncepcja musiała zostać uzgodniona przez 

Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej oraz zgodna z zapisami miejscowego planu. 
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Radna Gabriela Danelska zapoznała się z treścią uzasadnienia projektu uchwały. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił promocja ma dotyczyć głównie Mikoszewa, ponieważ z taką 

inicjatywą występują sami mieszkańcy miejscowości. 

 

Radna Gabriela Danelska zaproponowała, czy nie zmienić formy z „wydzierżawienie w 

drodze bezprzetargowej” na drogę przetargową. 

 

Radna Brygida Drągowska w dniu wczorajszym podczas posiedzenia Komisji ds. Budżetu 

pojawiło się wiele pytań w sprawie tej uchwały, w związku z tym skontaktowała się z nim, i 

poprosiła o obecność na sesji, aby wyjaśnił te wątpliwości. Myśli, że się stawi i jeżeli będą 

jakieś pytania przy uchwale to udzieli odpowiedzi. 

Głównym celem tych zadań, które chce realizować Stowarzyszenie, to oprócz tego, że 

promocja, zabezpieczenie jednostek pływających, to również chcę realizować działania, które 

będą dążyć do aktywizacji miejscowości.  

 

Starosta Powiatu Zbigniew Ptak chciałby w dniu dzisiejszym przedstawić realia  

i możliwości dotyczące budowy i remontu dróg. 

 

Więcej zapytań do Sprawozdania z pracy Wójta nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie informacji przez 

Przewodniczące Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. 28.02.2017 – udział w XXIX Sesji Rady Gminy Stegna, 

2. 06.03.2017 – posiedzenie Komisji ds. Społecznych – sprawy bieżące, 

3. 13.03.2017 – posiedzenie Komisji ds. Społecznych – sprawy bieżące; 

4. 17.03.2017 – Udział w spotkaniu zorganizowanym przez mieszkańców miejscowości 

Mikoszewo dotyczącym utworzenia oddziałów klasowych 0,5 i 6 w szkole 

podstawowej w Mikoszewie od roku szkolnego 2017/2018; 

5. 27.03.2017 -  posiedzenie Komisji ds. Społecznych – opiniowanie projektów uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiała sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 28.02.2017 -  udział w XXIX sesji Rady Gminy Stegna, 

2. 09.03.2017 - udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

3. 22.03.2017 - udział w sesji Rady Powiatu Nowy Dwór Gd., 

4. 28.03.2017 - udział w posiedzeniu Gminnej Rady Oświatowej w Stegnie, 

5. 29.03.2017 - udział w XXX sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska przedstawiała 

sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu:  
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1. 17.03.2017 -  udział w spotkaniu rodziców dzieci przyszłej szkoły podstawowej w 

Mikoszewie, 

2. 28.03.2017 – posiedzenie Komisji ds. Budżetu – opiniowanie projektów uchwał. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przedstawiła informację o pracy między 

sesjami: 

1. Podpisanie podjętych uchwał podczas poprzedniej sesji rady Gminy. 

2. Spotkanie z mieszkańcami Mikoszewa w/s zmian w oświacie. 

3. Podpisanie zaproszeń i zawiadomień o obecnej Sesji Rady Gminy. 

4. Udział w posiedzeniu Komisji d/s.  budżetu Rady Gminy Stegna opiniujących projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. Pkt. Nr 8 Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

dla Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska sprawozdanie zostało Radnym przekazane.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Starostę Powiatu. 

 

Starosta Powiatu Zbigniew Ptak do obowiązków w zakresie dróg powiatowych powołany 

został Zarząd Dróg Powiatowych, który ma za zadanie utrzymanie tych dróg w stanie jak 

najlepszym. 

Poprzednia Rada Powiatu, a w szczególności obecna Rada Powiatu nie ma zdolności 

kredytowej. Drogi jakie posiadamy budowane były 30 lat temu i nie są dostosowane do 

tonażu jaki się nimi przemieszcza. Zarząd Powiatu patrząc na ograniczoną ilość środków 

zastanawia się jak najlepiej ją rozdysponować. Doskonale zna stan techniczny drogi nr 

2329G. W Zarządzie przyjęto strategię, iż należy remontować tą drogę, która ma znaczenie 

strategicznie, jest w złym stanie technicznym i do tego dochodzi tzw. inżynieria finansowa. 

Musi powiedzieć, że w ostatnim czasie ta inżynieria finansowa dobrze wychodzi we 

współpracy z samorządem Gminy Stegna. Zarząd stara się pozyskać środki z funduszy 

Rozwoju Dróg Lokalnych ze skutkiem uzyskania dofinansowania 50 %. Pozostałą część 

stanowi wkład finansowy, który dzielony jest na pół pomiędzy Powiat i Gminę.  

Pism jakie dzisiaj zostało złożone na jego ręce otrzymuje niekiedy po dwa dziennie i każdy 

argumentuje, że droga, o której pisze jest najważniejsza.  

Jedynym rozwiązaniem remontu drogi nr 2329G jest próba pozyskania środków 

zewnętrznych. Odbyły się już rozmowy z Wójt Gminy Stegna, z GDDKiA, z Metrostav-em. 

Na jednym ze spotkań jasno określił czego oczekuje i wymaga. GDDKiA zgodziła się na to, 

że powołana zostanie Komisja składająca się z przedstawicieli GDDKiA, Starostwa i 

Metrostav-u. Zaprasza oczywiście do udziału Wójt Gminy Stegna. Tam gdzie lokalizacje są 

rozjeżdżone będą starali się spotkać. Będzie proponował, aby dłuższe odcinki wycinać, reszta 

niestety będzie łatana. Być może w niektóre zadania włączy się firma wykonująca inwestycje 

budowy S7.  W przyszłym tygodniu ma się odbyć pierwsze spotkanie tego zespołu.  

Poinformował, że ścieżka rowerowa tzw. „prezydencka wiślana” biegnąc z Lichnowy przez 

Ostaszewo przechodzi przez most w Kiezmarku. Z racji negocjacji udało się mu doprowadzić 

ją do końca miejscowości Przemysław, będzie to pierwszy odcinek.  

Jest założenie, iż będzie wykonywana inwestycja przekopu Mierzei Wiślanej. Odbyło się 

jedno ze spotkań w Urzędzie Marszałkowskim odnośnie poprawy niektórych dróg i 
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rozważane jest, że będzie to droga nr 501 oraz przejęcie przez Marszałka drogi powiatowej 

Mikoszewo – Stróża.  

Chciałby robić wszystko co jest możliwe, ma nadzieję, że niektóre drogi uda się poprawić. 

Jeżeli chodzi o poważniejsze inwestycje niezbędna jest inżynieria finansowa, dofinansowanie 

zewnętrzne, innych szans w tej kadencji powiatu nie będzie. 

 

Zapytań do Starosty Powiatu Nowodworskiego nie zgłoszono. 
 

 

Ad. pkt Nr. 9.1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 406 

położonej w m. Mikoszewo na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym; 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Brygida Drągowska tak jak już wspominała zaprosiła Prezesa Stowarzyszenia 

„Przystań Mikoszewo-Ujście Wisły”, który złożył wniosek o wydzierżawienie tego terenu. 

Chciałaby, aby miał możliwość wypowiedzenia się, ponieważ na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji ds. Budżetu radni nie posiadali pełnych informacji.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poprosiła o zabranie głosu przez Pana Roberta 

Boreysza Prezesa Stowarzyszenia „Przystań Mikoszewo-Ujście Wisły”. 

 

Pan Robert Boreysza Prezesa Stowarzyszenia „Przystań Mikoszewo-Ujście Wisły” został 

poproszony o złożenie informacji odnośnie dzierżawy terenu, oczekuje w związku z tym 

konkretnych pytań, do których się ustosunkuje. 

 

Radna Brygida Drągowska to co głównie interesowało Radnych to czy jest jakiś projekt, 

koncepcja zagospodarowania tego terenu.  

 

Pan Robert Boreysza odpowiedział, że została ona przedstawiona we wniosku do Wójta  

z dnia 07.02.2017r. w formie mapki.  

 

Radna Gabriela Danelska – Radnym nie została ona przedstawiona. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że w materiałach, które 

otrzymali Radni znajduje się projekt uchwały oraz uzasadnienie, które odczytała. Jest to 

wszystko co Radni wiedzą na temat złożonego przez Stowarzyszenie wniosku o dzierżawę. 

 

Pan Robert Boreysza wyjaśnił, że do samego wniosku o dzierżawę jako jego integralna 

część dołączona została mapka.  

 

Radna Brygida Drągowska wyjaśniła, że do projektu uchwały jest dołączona mapa 

sytuacyjna określająca miejsce dzierżawy, natomiast sama koncepcja zagospodarowania tego 

terenu przez Stowarzyszenie nie została Radnym przedstawiona. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poprosiła o przedstawienie przedmiotowej 

koncepcji Radzie. 
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Radna Brygida Drągowska zawnioskowała o podanie informacji jakie cele Stowarzyszenie 

zamierza realizować, na początku było już powiedziane, że między innymi będzie to 

promocja miejscowości, aktywizacja społeczności lokalnej. 

 

Pan Robert Boreysza na wstępie wyjaśnił, że proponowany termin dzierżawy podyktowany 

jest długofalowymi planami, nawet najlepszy inwestor prywatny nie powoduje tego co 

oddolna inicjatywa Stowarzyszenia, chciałby aby Radni to zrozumieli. Głównie chodzi o 

rewitalizację terenów przy promowych oraz aktywizację ludzi związanych z Wisłą, z 

morzem. Jest to przepiękne miejsce, ale zaniedbane. To co stowarzyszenie chce stworzyć jest 

zalążkiem tego co może zacząć się dziać w Mikoszewie. Na Wiśle panuje coraz większy ruch 

jednostek. 

Przedłożył Radnym zdjęcia przedstawiające jak teren wygląda obecnie, zapytał czy Radni są 

dumni z tego terenu jako wizytówki Gminy. Od wielu lat wygląda to tak samo, jest to teren 

bardzo zaniedbany, nikt nie zwracał nigdy na to uwagi.  

Mieszkańcy chwalą tą inicjatywę. Dotychczas Mikoszewo zostało pomijane, nawet w ramach 

Pętli Żuławskiej. Uważa, że warto pochylić się nad ich wnioskiem i podjętą inicjatywą.  

Stowarzyszenie zostało stworzone przez mieszkańców Mikoszewa. Potrzebne jest wsparcie 

Rady Gminy w tej sprawie.   

Stowarzyszenie zwróciło się również z wnioskiem do szkoły w Mikoszewie o podjęcie 

współpracy, w celu aktywizacji młodzieży.  

Mikoszewo posiada bezpośredni dostęp do Wisły, do Morza Bałtyckiego a nie może z niego 

skorzystać, stąd została złożona prośba do Pani Wójt, która bez wahania wsparła inicjatywę 

Stowarzyszenia.  

 

Radna Dorota Chojna zapytała czy ewentualna umowa między Wójtem a Stowarzyszeniem 

będzie zawierała jakieś warunki dzierżawy. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odpowiedziała, że oczywiście. Jeżeli Rada podejmie 

przedmiotową uchwałę dopiero rozpocznie się proces procedowania nad jej realizacją. 

Stowarzyszenie będzie miało bardzo dużo spraw do załatwienia. Wnioskodawcy planują 

ustawienie kontenera z umywalkami, WC. Wszystko wymaga czasu i stosownych pozwoleń.  

Zostanie ustalona opłata według stawek, które są ustalone. Stowarzyszenie będzie 

zobowiązane do przedstawienia szczegółowej koncepcji z oznaczeniem, w których miejscach 

będą montowane urządzenia. 

O ten teren nikt nie dbał od lat. Uważa to za bardzo dobre rozwiązanie, uporządkowanie tego 

miejsca. 

 

Radna Dorota Chojna zapytała czy nie lepiej gdyby odbyło się to w drodze przetargu. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odpowiedziała, że również mogłaby być to taka forma przetargu. 

W kwestii formalnej wyjaśniła, że na Sesję Rady Gminy gości zaprasza Przewodnicząca Rady 

bądź Wójt.  

Jeżeli jest wniosek Komisji ds. Budżetu, która obradowała w dniu wczorajszym to powinien 

on wpłynąć do Wójta, iż Komisja proponuje inną formę dzierżawy czy też potrzebuje 

dodatkowych informacji. Rozmowa w dniu dzisiejszym o tej sprawie jest nie na miejscu. 

Uważa, że Komisja ds. Budżetu powinna wypracować swoje stanowisko na posiedzeniu 

Komisji i je przedstawić.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski w rozmowach ze Stowarzyszeniem zostaliśmy 

„zarażeni” chęcią realizacji zadań na tym małym skrawku ziemi. Wszelkie inwestycje na tym 

terenie uwarunkowane są możliwościami na co zezwalają przepisy. Regionalny Zarząd 
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Gospodarki Wodnej jako właściciel terenu przyległego będzie musiał wypowiedzieć się co do 

zamierzeń, jakie obiekty będą mogły tam powstać. Teren ten jest objęty miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego oraz obszarem Natury 2000, co całkowicie uniemożliwia 

powstanie w tej lokalizacji stacji CPN.  

Chęć i zapał mieszkańców Mikoszewa nie może przekładać się na chęć zysku. W przypadku 

przetargu nieograniczonego na pewno znalazłby się jakiś inwestor, który zainwestuje 

tymczasowo na dwa miesiące. Musi być to uporządkowane, unormowane zgodne z 

przepisami, tym bardziej, iż jest to teren zalewowy. Jakiekolwiek stałe obiekty będą narażone 

na zalanie przez wodę , a dodatkowo obciążałoby to Gminę kosztami zabezpieczenia.  

W związku z powyższym wniosek Stowarzyszenia na 10 lat dzierżawy, gdyż Stowarzyszenie 

nie prowadzi działalności gospodarczej i nie kumuluje, aż tak dużych zysków aby mogło 

pozwolić sobie na dzierżawę 1-2 lat, aby zwróciły się wszelkie nakłady finansowe.  

 

Radny Zygmunt Flejszar zwracając się do Prezesa Stowarzyszenia zapytał jakie będą to 

nakłady i jak widzi to Stowarzyszenie. 

 

Pan Robert Boreysza wyjaśnił, że będą to kontenery, które po sezonie letnim na okres 

zimowy będą ściągane z tego placu.    

Rok 2017 jest „Rokiem Wisły”. Jako stowarzyszenie działające na tym terenie zostali 

poproszeni przez inne organizacje do wsparcia różnego rodzaju akcji z wiązane z „Rokiem 

Wisły”.  

Można na tę sprawę patrzeć przez pryzmat inwestycyjny bądź pryzmat tego jakie działanie 

stowarzyszenia będzie rodziło skutki dla społeczeństwa.  

 

Radna Brygida Drągowska odnosząc się do kwestii zaproszenia przez nią Prezesa 

Stowarzyszenia stwierdziła, że bardzo dobrze są jej znane procedury i formalności, bardzo 

dobrze zna Statut Gminy i ustawę o samorządzie gminnym i zna kompetencje Radnej i Wójta. 

Widząc dezinformację na wczorajszym posiedzeniu Komisji ds. Budżetu poprosiła Pana 

Roberta o przybycie, ponieważ Sesje Rady są otwarte dla wszystkich. Uważa, że Radni 

podejmując uchwały powinni posiadać pełną wiedzę, a nie tylko wycinkową.  

Odnosząc się do zapytania czy ma być to forma przetargowa czy bezprzetargowa wyjaśniła, 

że Stowarzyszenie w większości składa się z mieszkańców Mikoszewa i lokalnych 

przedsiębiorców. Nikt nie zna lepiej potrzeb od samych mieszkańców. Uważa, że warto 

wesprzeć tę inicjatywę. Popiera długość dzierżawy 10-cio letniej, pozwoli to na 

długofalowość działań. 

 

Radna Gabriela Danelska nie jest przeciwna samej inicjatywie, brakuje jej informacji. 

Zapytała dlaczego akurat dzierżawa na 10 lat i jaki Stowarzyszenie ma kapitał przeznaczony 

na tą inwestycje, czy będzie tam prowadzona działalność gospodarcza i czy teren będzie 

ogólnodostępny. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odnosząc się do zapytań Radnej wyjaśnił, że wniosek 

złożony przez Stowarzyszenie musi być zgodne z zapisami miejscowego planu 

zagospodarowania. Uchwała Rady dotyczy zezwolenia na podjęcie działań przez Wójta.  

W pierwszej kolejności będzie musiała zostać wykonana koncepcja uzgodniona przez 

odpowiednie instytucje, dopiero wtedy będzie mogła być podpisana umowa dzierżawy. 

Załącznikiem do umowy będzie plan zagospodarowania tej działki.   

 

Pan Robert Boreysza powiedział, że kwestia finansowa realizacji inwestycje jest 

zabezpieczona, będzie to wykonywane środkami własnymi.  
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Więcej zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady w związku z tym, iż Radni nie mieli możliwości przedyskutowania 

kwestii tej dzierżawy po uzyskaniu wyczerpujących odpowiedzi i wyjaśnień ogłosiła 5 minut 

przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXX Sesji Rady Gminy Stegna, obecnych 11 

Radnych.  

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Radna Gabriela Danelska złożyła wniosek o zmianę okresu dzierżawy z 10 lat na 3 lata. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, iż zgodnie z Zarządzeniem Wójt może podjąć 

decyzję o wydzierżawieniu do 3 lat bez zgody Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 4 radnych 

głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/228/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 406 położonej w m. 

Mikoszewo na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Robert Boreysza Prezes Stowarzyszenia „Przystań Mikoszewo-Ujście Wisły” 

podziękował Radzie Gminy za powierzone zaufanie, zapewnił, że ta inicjatywa na pewno nie 

zostanie zmarnowana. 

 

Ad. pkt Nr. 9.2.  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie udziału w 

prawie własności działki gruntu zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym 

w miejscowości Niedźwiedziówka 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  
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Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/229/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie udziału w prawie własności działki 

gruntu zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym w miejscowości 

Niedźwiedziówka 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.3 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie działki gruntu 

zabudowanej budynkiem w miejscowości Wybicko 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Bogumiła Duraj zapytała czy są jakieś zamiary co do przeznaczenia tego budynku.   

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że czynione są starania aby przejąć ten budynek od Agencji 

Nieruchomości Rolnych nieodpłatnie, w związku z tym, że trwa procedowanie nad zmianą 

Studium Uwarunkować Zagospodarowania Przestrzennego chcielibyśmy przeznaczyć ten 

teren pod cele kulturalne, bo tylko w takim przypadku zgodnie z art. 24 ANR mogłaby 

przekazać go Gminie nieodpłatnie.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych – obrady opuścił 

Radny Jan Hudomięt. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/230/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie działki gruntu zabudowanej budynkiem 

w miejscowości Wybicko 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



13 

 

Ad. pkt Nr. 9.4. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, działki nr 647/1 położonej w miejscowości Jantar w drodze bezprzetargowej 

na rzecz jej współużytkowników wieczystych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. (Radny Jan 

Hudomięt nie obecny) 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/231/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 

647/1 położonej w miejscowości Jantar w drodze bezprzetargowej na rzecz jej 

współużytkowników wieczystych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.5. projekt uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy części działki nr 1223/7, 1/10 i 1223/3 stanowiących plaże i bulwary na 

terenie Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXX/232/2017 

w sprawie udzielenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części 

działki nr 1223/7, 1/10 i 1223/3 stanowiących plaże i bulwary na terenie Gminy 

Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.6. projekt uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 

usunięcia naruszenia prawa 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/233/2017 

w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.7. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/186/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 27 października 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji 

na 2017 r. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 
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Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/234/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/186/2016 Rady Gminy Stegna z dnia  

27 października 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna  

do realizacji na 2017 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.8. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Gabriela Danelska poprosiła o wyjaśnienie zabezpieczenia środków w wysokości 

72.000 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztu prac remontowych w lokalu mieszkalnym 

znajdującym się w Popowie 7 w którym gmina posiada udziały. 

 

Zastępca Wójta budynek w miejscowości Popowo, na który gmina musi wydatkować środki 

zgodnie z decyzją Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego był remontowany w 

2011 roku. Należy dokładnie analizować inwestycje remontowe, aby nie dochodziło do 

podobnych sytuacji, żeby później nie ponosić z tego tytułu kosztów, tak jak mamy teraz taką 

sytuację w Gminnym Ośrodku Kultury. Po zdjęciu stropu w trakcie realizacji projektu „Kino 

za rogiem” okazało się, że ściany na dole w Informacji Turystycznej są tak zagrzybione, że 

potrzebny jest gruntowny remont.  

Remont budynku w Popowie jest niezbędny w celu zapewnienia bezpieczeństwa w związku z 

tym, iż gmina nie posiada wolnych lokali mieszkalnych. Jest bardzo duże zapotrzebowanie na 

lokale mieszkalne, 17 rodzin oczekuje na te lokale.    

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/235/2017 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 9.9. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2017-2030 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/236/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia  

15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2017-2030 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.10. projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas I szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna, dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodami tych szkół oraz o określeniu dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Gabriela Danelska zwracając się do Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze 

zapytała jak będą rozpatrzone wnioski  dzieci z rocznika 2010 zamieszkujące w Junoszynie, 

które nie posiadają rodzeństwa w klasach starszych, czy zostaną one przyjęte. 

 

Dyrektor SP w Jantarze Joanna Stachowska odpowiedziała, że jeżeli wpłynie taki 

wniosek, jest przewidywana taka sytuacja, rodzice wyrażą taką wole to oczywiście, że tak.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/237/2017 

w sprawie określenia kryteriów naboru do klas I szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Stegna, dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodami tych szkół oraz o określeniu dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.11. projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna i dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów oraz o przyznaniu każdemu kryterium określonej liczby 

punktów 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/238/2017 

w sprawie określenia kryteriów drugiego postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Stegna i dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów oraz o przyznaniu każdemu kryterium określonej 

liczby punktów 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.12. projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
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Radna Gabriela Danelska chciałaby poznać zdanie Wójt Gminy na temat pisma rodziców z 

Mikoszewa odnośnie utworzenia w SP w Mikoszewie klas 4 i 7 w roku szkolnym 2017/2018. 

 

Wójt Gminy uważa, że takie pytanie powinno paść w pkt dotyczącym „Spraw różnych”, 

ponieważ tytuł projektu uchwały brzmi „dostosowanie sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego”, czyli jest konsekwencją uchwały, która była podejmowana w 

poprzednim miesiącu.  

Tworzenie oddziałów nie leży w kompetencji Rady Gminy. Zgodnie z przepisami na mocy 

ustawy o prawie oświatowym Wójt może utworzyć klasy 4 i 7. Wpłynął również wniosek o 

utworzenie oddziałów 5 i 6 klasy, w tej chwili jest on szczegółowo analizowany. Rodzice 

mają prawo złożyć taki wniosek, natomiast przepisy są nieprecyzyjne.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Poinformowała, że posiada on pozytywną 

opinię Kuratorium Oświaty oraz został zaopiniowany przez Związki Zawodowe. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 radny głosował 

przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/239/2017 

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Interpelacje zostały złożone w formie pisemnej i w takiej formie zostanie udzielona 

odpowiedź.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnego Zygmunta Flejszar i wpisały się na listę mówców. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXX Sesji Rady Gminy Stegna. 

 



19 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią Katarzynę Janowską. 

 

Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie Katarzyna Janowska w pierwszej kolejności 

podziękowała zespołowi Gminnej Rady Oświatowej, które zebrał się w dniu wczorajszym 

celem wypracowania opinii na temat uchwał oświatowych.  

Wszystkie trzy projekty uchwał w dniu dzisiejszym zatwierdzone przez Radę Gminy uzyskały 

pozytywną opinię Gminnej Rady Oświatowej.  

 

Sekretarz obrad Radny Zygmunt Flejszar przedstawił listę mówców według zgłoszeń : 

1. Radna Magdalena Haftkowska; 

2. Radny Mariusz Ogrodowski; 

3. Radna Mirosława Komorowska; 

4. Pani Marta Mackiel; 

5. Pani Justyna Hudomięt. 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos według kolejności zgłoszeń: 

 

Radna Magdalena Haftkowska czy ośrodek wczasowy Huty Kościuszko znajdujący się 

przy ul. Wojska Polskiego posiada właściciela. Gmina kilka razy w roku przycina żywopłot 

przy posesji nachodzący na chodnik, dba o stan techniczny tego obiektu. Na chwilę obecną 

mieszkają tam osoby bezdomne. Wkoło panuje duży nieporządek, zaleją śmieci. Czy Gmina 

musi ponosić te koszty, czy może nimi kogoś obciążyć i zobligować do utrzymania porządku 

na tym obiekcie. 

Wójt Gminy Ewa Dąbska zostanie ta kwestia sprawdzona i udzielona odpowiedź pisemna. 

Radny Mariusz Ogrodowski zapytał o stan prawny obiektu przy stacji ORLEN w Stegnie, 

obiektu, który jako jedyny jest szpecący przy ulicy Gdańskiej. Docierają do niego informacje, 

iż jest to wydzierżawiony przez Gminę Stegna, osobie, która nie dba o jego stan. Uważa, że 

należy zmusić właściciela do doprowadzenia tego obiektu do stanu estetycznego bądź jeżeli 

nie jest to obiekt gminny zastanowić się na jego wykupem.  

Wójt Gminy odpowiedziała, że budynek wiele lat temu został przez gminę sprzedany. Obiekt 

znajduję się po środku gminnej działki, ani pod kontem estetyki ani funkcjonalności nie 

spełnia swojej roli. Pracownicy zostali zobligowani do zweryfikowania dokładnie własności, 

podjęta zostanie próba skontaktowania się i jeżeli będzie możliwość odkupienia tego i finanse 

gminy temu podołają to taki wniosek Radzie zostanie przedstawiony.  

 

Pani Marta Mackiel  poprosiła o doprecyzowanie informacji odnośnie utworzenia klas w SP 

w Mikoszewie, czy chodzi o przeniesienie dzieci tylko z Mikoszewa, czy przeniesienie całych 

klas z Jantaru.  

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że dyrektorzy w tej chwili składają wstępne arkusze organizacyjne, 

staramy się, aby jak najbardziej łagodnie przez najbliższe dwa lata przejść przez system 

oświaty. Wszyscy zdajemy sobie sprawę, że mamy niż demograficzny i tych dzieci brakuje.  

Obostrzenia wprowadzone w związku z reformą oświaty muszą zostać wykonane. Przyjęty 

został najbardziej optymalny wariant, aby zadowolić wszystkich rodziców. Czekamy na 

arkusze organizacyjne, z których analizy będzie wiadomo czy nauczyciele będą musieli 

zostać przesunięci. Będziemy starać się dopasować wszystko tak łącznie z dowozami, aby 

rozdysponować dzieci po placówkach jak najbliżej miejsca zamieszkania.  

O wynikach spotkań rodzice będą informowani przez Dyrektorów szkół. Wszystkie arkusze 

organizacyjne dodatkowo muszą zostać jeszcze zatwierdzone przez Kuratorium Oświaty.  
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Pani Justyna Hudomięt  rodzice z Jantaru starali się o 8 letnią szkołę podstawową, pod 

pojęciem przeniesienia dzieci rozumieją, że dotyczy to dzieci z Mikoszewa uczęszczających 

obecnie do SP w Jantarze.   

 

Zastępca Wójta fakt, iż w dniu dzisiejszym Rada Gminy podjęła dwie uchwały dotyczące 

rekrutacji do klas I SP i przedszkoli, nie wyklucza możliwości i decyzji zabraniającej 

rodzicowi wybranie szkoły, nie ma takiego przepisu prawnego, w związku z powyższym 

organ prowadzący musi działać zgodnie z prawem, a o tym gdzie powstaną oddziały 

zdecydują rodzice.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXX Sesję Rady Gminy. 

 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/13677,dostosowanie-sieci-szkol-podstawowych-

i-gimnazjum- 
 
 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Furman 

       PRZEWODNICZĄCA RADY 

       (-) Jolanta Kwiatkowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/13677,dostosowanie-sieci-szkol-podstawowych-i-gimnazjum-
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/13677,dostosowanie-sieci-szkol-podstawowych-i-gimnazjum-
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Załączniki: 

Ad. Pkt. Nr 5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
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Ad pkt. 8 Informacja z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla 

Gminy Stegna. 
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